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Valná hromada Tělocvičné jednoty Sokol Roztoky u Prahy se uskutečnila dne 18.3.2019 od 18:40 hod. 
v přísálí sokolovny. Valnou hromadu zahájil a její jednání vedl starosta jednoty Martin Švarc. 
 
Počet všech členů jednoty ke dni konání valné hromady je 672, počet zletilých členů jednoty ke dni 
konání valné hromady je 167. 
 
Valná hromada zvolila mandátní komisi ve složení: 

Naďa Vanková 
Pavlína Šaljič 
Mandátní komise určila ze svého středu předsedu Naďu Vankovou  

 
Valná hromada zvolila návrhovou komisi ve složení: 

Jiří Tomiška 
Petr Šturm 
Jakub Lukáš 
Návrhová komise určila ze svého středu předsedu Jiřího Tomišku  

 
Valná hromada zvolila volební komisi ve složení: 

Lenka Švecová 
Martina Sasková 
Mandátní komise určila ze svého středu předsedu Lenku Švecovou 
 

Zapisovatelem byl zvolen: Jakub Lukáš 
 
Mandátní komise podala zprávu o usnášeníschopnosti valné hromady: 
Vzhledem k tomu, že jednota má ke dni konání valné hromady více než 100 zletilých členů, byl 
výborem jednoty stanoven klíč k volbě delegátů 1:5, celkový počet delegátů je tedy 34. Valné 
hromadě je v okamžiku zahájení přítomno celkem 28 zletilých členů (delegátů), tj. 82,4 % z celkového 
počtu 34. To je více než minimální počet 50%, valná hromada je schopna usnášení. 
 
Valná hromada schválila program jednání dle návrhu předloženého výborem jednoty a obsaženého 
v pozvánce takto: 

 Zahájení  

 Volba pracovního předsednictva a komisí (mandátová, volební, návrhová)  

 Zprávy starosty, kontrola usnesení z minulé valné hromady TJ  

 Zprávy hospodářky a kontrolní komise  

 Zprávy o činnosti oddílů  

 Čerpání rozpočtu 2018 a návrh rozpočtu na r. 2019  

 Volba starosty, členů výboru a členů kontrolní komise 

 Volba delegátů na VH župy  

 Diskuse  

 Usnesení VH 
 

Zprávy vedení TJ, kontrolní komise a zprávy oddílů o jejich činnosti  

Zprávu starosty přednesl Martin Švarc, zprávu hospodářky přednesla Pavlína Šaljič, zprávu předsedy 
kontrolní komise přednesl Jiří Tomiška. 

Přítomní zástupci jednotlivých oddílů informovali účastníky VH o své činnosti v uplynulém roce. 
Zprávy postupně přednesli: 

za oddíl atletiky M. Matas 
za všestrannost M. Sasková 
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za kulturistiku J. Křehnáč 
za nohejbal B. Ščučka 
za oddíl volejbalu Š. Čížková, E. Juranová, P. Šturm 
za stolní tenis J. Lukáš 
za badminton M. Švarc (zastoupil J. Hackla) 

 
Slovo hostů  

Za město promluvil starosta obce Jan Jakob, který poděkoval členům TJ za jejich aktivity a práci na 
rozvoji sportu ve městě. Vyzdvihl především práci s mládeží a přislíbil pokračovat ve spolupráci mezi 
městem a naší TJ. 
Za SK Roztoky promluvil prezident Tomáš Novotný, který vyjádřil spokojenost nad způsobem 
spolupráce mezi oběma sportovními organizacemi završenou podpesáním nové dlouhodobé nájemní 
smlouvy. 
 
Financování TJ  

Návrh rozpočtu na r. 2019 přednesl starosta jednoty Martin Švarc. Rozpočet bude v roce 2019 stejně 
jako v letech předchozích rozdělen na dvě hlavní části, kterými jsou středisko „sokolovna“ a středisko 
„oddíly“. Výbor TJ ponechá oddílům výraznou autonomii; oddílům náleží 50% členských příspěvků TJ, 
finance získané z programu Můj Klub a všechny finance, které oddíly pro svůj provoz získají vlastními 
aktivitami (oddílové příspěvky, dary, sponzoři). Druhá polovina členských příspěvků TJ, příjmy 
plynoucí z pronájmů a dotační tituly určené na provoz a údržbu bude spravovat výbor TJ. Výsledek 
hospodaření jednotlivých oddílů se jim automaticky převádí do následujícího období.   
 
Volba nového výboru TJ, volba vyslanců a delegátů na VH župy  

Dalším bodem programu byla volba nového výboru TJ. Volba proběhla tajným hlasováním pomocí 
hlasovacích lístků a byli v ní jmenovitě voleni starosta, jednatel, místostarosta a hospodářka. Dále byli 
zvoleni ostatní členové výboru a členové kontrolní komise. Jmenný seznam zvolených - viz Usnesení 
valné hromady. 
 
Diskuze 

V diskuzi vystoupili: D. Seidlová, M. Matas, M. Sasková, J. Tomiška, Z. Záhoř, Š. Čížková, M. Švarc. 

Hlavním tématem závěrečné diskuze bylo navýšení členských příspěvků TJ od r. 2020. Argumenty, 
které byly diskutovány jsou vyšší kvalita nabízené služby (výrazná obnova sportovišť a jejich zázemí 
v posledních letech), nárůst nákladů na provoz a naproti tomu nárůst průměrné mzdy. Účastníci VH 
nakonec hlasovali o dvou návrzích: buď mírnější zvýšení příspěvků o 100Kč, nebo výraznější navýšení 
příspěvků o 300Kč. VH odsouhlasila počtem 15-ti hlasů zvýšení příspěvků o 300Kč, navýšení mohou 
jednotlivé oddíly kompenzovat snížením oddílových příspěvků o polovinu této částky, která jde z 
členských příspěvků TJ do jejich rozpočtů. Příspěvky na rok 2020 tak budou 1500Kč pro dospělé a 
1000Kč pro děti, studenty, seniory a také trenéry všech oddílů. 

Dana Seidlová upozornila na nedostatečnou teplotu v hlavním sálu sokolovny v zimním období, 
zejména v neděli odpoledne. VH uložila výboru zajistit minimální provozní teplota 18°C, na níž bude 
sokolovna vytápěna. 

Martin Švarc informoval o problému s úpravou časování baterií ve sprchách sokolovny. VH pověřila 
výbor výměnou všech baterií a to i za cenu bouracích prací a výměny obkladů. Minimální doba 
nového časovače byla odsouhlasena na 30s. 

Martin Švarc požádal VH o aktualizaci investičních priorit v areálu TJ. Hlavním důvodem je dokončení 
rekonstrukce atletického stadionu v roce 2018, čímž odpadla investiční akce, která měla dosud 
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nejvyšší prioritu. Proběhla diskuze nad dalšími potenciálními investicemi, o jejichž realizaci by měl 
výbor ve střednědobém horizontu usilovat:  

• Přeměna likusáku na kurt č.2 na plážový volejbal 
• Zázemí pro volejbal, nohejbal a atletiku (2x šatna, 2x WC, 2x sprcha, 2x sklad, klubovna+KK). 
• Zateplení a fasáda sokolovny 
• Mobilní kluziště  
• Přístavba sokolovny 
• Tréninkové hřiště s umělou trávou 
• Nová sportovní hala (namísto VUH)  
• Nafukovací hala nad VUH 

Valná hromada doporučila výboru, aby se ve střednědobém horizontu zaměřil na vybudování zázemí 
pro venkovní antukové kurty, výstavbu druhého kurtu na plážový volejbal a tuto akci spojil 
s odstraněním likusáku a hokejové kabiny.  

 
 

Usnesení valné hromady 
 
Valná hromada schvaluje: 

a. zprávy starosty o činnosti výboru TJ za uplynulý rok, 
b. zprávu hospodářky o hospodaření jednoty a inventarizaci majetku, 
c. zprávu kontrolní komise,  
d. rozpočet na rok 2019, 
e. Navýšení ročních členských příspěvků TJ pro rok 2020 na 1500,- (dospělí) resp. 1000Kč 

(děti, studenti, senioři, trenéři). Jednorázové platby zůstávají beze změny. 
 
Valná hromada bere na vědomí: 

a. zprávu mandátové komise o účasti na valné hromadě, 
b. zprávu o členské základně, 
c. zprávy oddílů. 

 
Valná hromada ukládá:  

a. Zajistit udržitelný stav areálu TJ Sokol Roztoky u Prahy a snažit se o zlepšování jeho 
využitelnosti. 

b. Spolupracovat s Městem Roztoky a neziskovými organizacemi. 
c. Získávat dotace z vyhlášených dotačních titulů na provoz oddílů a rekonstrukci areálu. 
d. Prezentovat TJ Sokol. 
e. Oslovovat sponzory, především pak v souvislosti s úhradou úvěru na Reko AS. 
f. Informovat čtvrtletně oddíly o čerpání jejich oddílových rozpočtů. 
g. Zachovat/navýšit členské příspěvky. 
h. Udržovat provozní teplotu v sokolovně na minimální hodnotě 18°C. 
i. Udržovat rezervu alespoň 250 000Kč pro případ překročení rozpočtu příštích investičních 

akcí. 
j. Provést výměnu automatických baterií a kropítek ve sprchách, minimální doba periody 

provozu 30s. 
 

Valná hromada zvolila:  

 starostu Tělocvičné jednoty Sokol Martina Švarce, 

 místostarostu Tělocvičné jednoty Sokol Ivo Cihláře, 

 jednatele Tělocvičné jednoty Sokol Petra Šturma, 

 hospodáře Tělocvičné jednoty Sokol Pavlínu Šaljič, 
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 další členy výboru jednoty  
o Lenku Švecovou, 
o Jakuba Lukáše, 
o Martina Matase. 

 kontrolní komisi ve složení  
o Jiří Tomiška (předseda),  
o Šárka Čížková,  
o Dana Seidlová. 

 delegáty VH župy: J. Tomišku, N. Vankovou a náhradníky P. Šturma, J. Lukáše. 
 
Dispoziční právo k účtům TJ Sokol Roztoky (běžný účet a vkladový účet), mají tyto osoby v souladu s 
přístupovými a podpisovými právy (internetové bankovnictví):  

Martin Švarc - starosta,  
Pavlína Šaljič - hospodářka,  
Martina Sasková - pokladní. 

 
Jménem TJ Sokol Roztoky vystupují a statutárním zástupcem jsou Ing. Martin Švarc a Mgr. Petr 
Šturm. 
 
 
 
V …Roztokách…., dne …18.3.2019…. 

 
 
Zapisovatel:      Starosta: 
Jakub Lukáš      Martin Švarc 
 
 
 
 
 
Předseda návrhové komise:    Členové návrhové komise: 
Jiří Tomiška      Petr Šturm 
 
 
 
 
 
       Ivo Cihlář 
 

 
 
 
Přílohy zápisu: 

Prezenční listina 
Zpráva hospodářky 
Zpráva kontrolní komise 
Zpráva starosty 


